
 
 

Schagen, 19-06-2021 

Betreft: vragen naar aanleiding van de kadernota 2022-2025 versie 28052021. 

Beste, 

Naar aanleiding van de ontvangen kadernota 2022-2025 hebben wij de navolgende vragen: 

1. Op pagina 9 wordt onder het kopje veiligheid 2e alinea geschreven dat de het voornemen is 

om voor volgend jaar en het jaar daarop een voorstel te doen voor structurele uitbreiding 

van de Boa’s. Is de basis dan weer 3 Boa’s en niet 7 of is het 7 en structureel meer?   

2. Overzicht reserves: voor alle genoemde nummers vragen wij ons af of deze reserve nog moet 

worden aangehouden en zoja waarom. Het gaat om de reserves 8100025, 8100043 

3. Wij missen de reserve Binnensport-accommodaties 

4. Wat is de reden dat de reserve Afvalstoffenheffing enorme stijgingen laat zien;   

5. Het is ons niet duidelijk hoe het nu zit met 8100018 en 8100029 

Op de pagina Ontwikkeling begrotingssaldo 2022-2025 hebben wij de navolgende vragen: 

1. Onder 27 staat een negatief bedrag van 282 K. Wat is de reden dat dit negatief is. 

2. Wij missen een opname van een bedrag voor: 

a. De kop Groeit of Kop Werkt; 

b. Verduurzamen van zwembad de Wiel; 

c. Sportzaal in 2022; 

d. Centrumontwikkeling Waldervaart incl. onderwijshuisvesting; 

e. Sportzaal Multitreffer; 

f. Realiseren Hbo agrarisch onderwijs;  

g. Zwemlessen t.b.v. arbeidsmigranten;  

h. Verzoek tot verhoging van de subsidie Kopgroep bibliotheken; 

i. Jongerenhuis; 

j. Uitbreiding Boa’s;  

k. Budget duurzaamheid. 

Het kan natuurlijk zijn dat dit allemaal binnen een eerdere begroting is opgenomen echter dit 

hebben wij nog niet kunnen nazijn. Als dat zo is vragen wij ons af of er geen afwijkingen te 

verwachten zijn ten voor- en of nadele. 

Dank alvast voor de beantwoording. 

SeniorenPartij Schagen 

Andre Groot 

0653174240 

 


